
Audiència pública celebrada dia 14 de març de 2012 

 

Prop de 70 persones acudiren a la convocatòria d’Audiència pública de dia 14, 
on el batle, Miquel Ensenyat, exposà obertament la situació financera de 
l’Ajuntament d’Esporles, afirmant que el problema no és de dèficit, sinó de 
manca de liquiditat, la qual cosa provoca un deute important “si altres 
administracions no ens deguessin prop d’un milió i mig d’euros, noltros no 
deuríem res a ningú” afirmà el batle. Ja que si l’Ajuntament d’Esporles d’aquí a 
2020 ha de fer front a un deute de 3.500.000€, les administracions Europea, de 
l’Estat, el Govern i el Consell de Mallorca deuen més de 1.500.000 € a 
l’Ajuntament. 

 

A més de parlar dels comptes municipals, Ensenyat va fer un repàs per l’estat 
dels projectes, tant sorgits de l’Agenda  21 Local, com de totes les altres 
iniciatives que s’han dut en terme o estan en marxa actualment al municipi, i de 
totes les àrees de gestió. S’adjunta a aquesta informació el document de la 
presentació que recull les actuacions i les dades econòmiques municipals. 

 

L’estat de projectes com les obres de la piscina i l’escoleta, que finalment es 
podran tornar a licitar per acabar-les, o la paralització per part del Govern de 
l’Estat per manca de fons de la remodelació aprovada de la Casa del Poble, 
fórem temes seguits amb molt interès. 

 

En acabar la seva exposició, els assistents feren preguntes sobre el tema de la 
mobilitat, la tinença d’animals i les seves conseqüències, la gestió dels espais 
públics, les quotes de l’escoleta, etc.  

 

Sobre millores que es poden fer per facilitar la mobilitat, s’apuntaren fer 
accessible pels cotxets d’infant les voravies del carrer que puja a l’escoleta, 
millorar els pendents dels cantons de les voravies o fer-ne de nous, o vigilar 
que els passos accessibles no siguin envaïts per altres elements, entre d’altres 
temes. 

 

Sobre la tinença d’animals es va suscitar molta polèmica de la brutícia creixent 
que hi ha als carrers a causa dels propietaris que no recullen els excrements 
dels seus cans quan els treuen a passejar. A més de les campanyes de 



conscienciació que s’han anat fent, es preveu instal·lar més punts amb 
bossetes i contenidors específics, i intentar incrementar les sancions, malgrat 
aquesta no és tasca fàcil, ja que s’ha d’aplegar l’infractor in fraganti. També es 
va plantejar la problemàtica d’imposar la presència de cans a les terrasses dels 
bars als altres clients. 

 

Les quotes de l’escoleta també foren tema d’un ample debat, i s’acordà fer una 
reunió amb els pares i mares per parlar-ne amb més detall. 

  

De la reunió, que es perllongà més de dues hores, sortiren temes per seguir 
treballant i marcant l’agenda del Fòrum ciutadà que convocarà noves reunions 
específiques per decidir prioritats i projectes de la gestió municipal. 

 


